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Protokół Nr 11/04 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 28.06.04 r.



P R O T O K Ó Ł NR /04

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM w Augustowie

z dnia 28 czerwca 2004 r.

Obecni członkowie Komisji - wg. załączonej listy obecności.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

- P. Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta;

- P. Elżbieta Choroszewska - Skarbnik Miasta.

Porządek posiedzenia:

1. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miasta Augustów w sprawach:

- zmian budżetu miasta na 2004 rok;

- limitów wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne;

- dziennych stawek opłaty targowej, terminów płatności oraz sposobu jej

poboru;

- ustalenia wynagrodzenia burmistrzowi miasta Augustowa;

- podwyższenia kapitału zakładowego Wodociągów i Kanalizacji

Miejskich Spółka z o.o. w Augustowie;

- wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej;

- wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej.

Posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów RM otworzył 
Pan Bogdan Dyjuk - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów RM. Zapoznał obecnych z proponowanym porządkiem posiedzenia, który został
przyjęty.

Ad. pkt 1

Pani Elżbieta Choroszewska - Skarbnik Miasta omówiła zmiany budżetu miasta na 2004 r. Poinformowała, iż wszystkie inwestycje podrożały w
związku z wprowadzoną od 1 maja 2004 r. 22% stawką podatku Vat. Ponadto zaszła potrzeba przesunięcia kwot zaplanowanych na realizację
inwestycji, które będą współfinansowane z funduszy unijnych. W związku z tym, iż planowane inwestycje na razie nie będą realizowane to jest
propozycja, aby rozpocząć gruntowną modernizację budynku Gimnazjum Nr 2. Ponadto będzie można również przeprowadzić remont kilku ulic w
mieście.

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta wyjaśnił, iż zdjęcie 
z budżetu miasta kwot mających pochodzić z funduszy strukturalnych Unii Europejskiej było podyktowane tym, że nie dostosowano jeszcze, m.in.
przepisów ustawy o zamówieniach publicznych, do przepisów unijnych.

Następnie Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta 
i Pani Elżbieta Choroszewska - Skarbnik Miasta odpowiadali na pytania zadawane przez członków Komisji Budżetu i Finansów RM.

Po przeprowadzonej dyskusji Pan Bogdan Dyjuk - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie
zmian budżetu miasta na 2004 rok. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania Komisja Budżetu i Finansów, projekt w/w uchwały, zaopiniowała
pozytywnie 3 głosami za przy 
2 głosach wstrzymujących się.

Ad. pkt 2

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta i Pani Elżbieta Choroszewska - Skarbnik Miasta omówili projekt uchwały w sprawie limitów wydatków na
wieloletnie programy inwestycyjne, a następnie odpowiadali na pytania zadawane przez członków Komisji.

Po przeprowadzonej dyskusji Pan Bogdan Dyjuk - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie
limitów wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania Komisja Budżetu i Finansów, projekt w/w
uchwały, zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie, 5 głosami za.

Ad. pkt 3

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta i Pani Elżbieta Choroszewska - Skarbnik Miasta omówili projekt uchwały w sprawie dziennych stawek opłaty
targowej, terminów płatności oraz sposobu jej poboru, a następnie odpowiadali na pytania zadawane przez członków Komisji.

Po przeprowadzonej dyskusji Pan Bogdan Dyjuk - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie
dziennych stawek opłaty targowej, terminów płatności oraz sposobu jej poboru. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania Komisja Budżetu i
Finansów, projekt w/w uchwały, zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie, 5 głosami za.

Ad. pkt 4

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie, 5 głosami za, zaopiniowała projekty uchwał w sprawach:

- podwyższenia kapitału zakładowego Wodociągów i Kanalizacji Miejskich sp. z o.o. w Augustowie;

- wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych;

- wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej;

- wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej.

Uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia burmistrzowi miasta Augustowa zostanie zaopiniowana na najbliższym posiedzeniu Komisji Budżetu i
Finansów RM jeszcze przed XVIII sesją RM.

Protokołowała: Przewodniczył:

/ Ewa Szczepańska / / Bogdan Dyjuk /
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